
Svar fra Nørager Multihal og Rougsøhallen 
 

Fra Nørager Multihal 

Hej Nina. 

Vi har ikke sendt noget høringssvar da vi er meget tilfredse med det der kommet. 

Med venlig hilsen. 

Gert Johnsen. 

 

 

Fra Rougsøhallen 

 

Hej Nina 

 

Der er ikke sendt et høringssvar fra Rougsøhallen.  

Grunden til dette, er egentlig fordi vi sidder to nye i faget, og er helt grønne på området.  

Derfor mener vi ikke vi besidder nok erfaring og viden til at kunne give et modsvar til ny 

tilskudsmodel.  

Vi har set processen som god læring for os, til at forstå regnskabet i og omkring hallen, i forhold til 

de foreningsaktiviteter og lokaler vi har i Rougsøhallen.  

Umiddelbart ser vi ændringerne, som noget positivt, så der bliver en mere fair fordeling for alle 

haller.  

Dermed synes vi ligeledes, at det bliver godt med mere gennemsigtighed og forståelse for 

hinandens drift af faciliteten.  

 

Vi skulle selvfølgelig have skrevet dette noget før, men det er lige smuttet i travlheden, det beklager 

vi.  

 

Håber det er svar nok herfra.  

 

På forhånd tak. 

 

Med venlig hilsen  

Anja & Majbritt  

Rougsøhallen  

 


